

Tilstede:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Isabella Alveberg (IA), Ola Opheim (OO), Bjarne Ringstad (BR), Ådne Kristenstuen (ÅK), Emma Araldsen (EA), Vara: Frode Johansson (FJ) Sportssjef: Bjørn Espen Aase (BEA)
Organisator/referent:	IA
Dato/tidspunkt	07.01.2025, 18 – 19:15
Sted:	Teams
Tema:	TK-møte nr. 7 2024-2026

Habilitetsvurdering

1. Oppsummering fra NSF => IA

1. Budsjett 2025 -
 - Gjennomgang av status på budsjett 2025 og viktigheten av stram oppfølging av grener for 2025. Telemark skal innhente 400K i usikre markedsmidler, evt redusere kost tilsvarende for å sørge for at vi leverer innenfor vårt budsjett. IA og BEA fortsetter å kontrollere utgiftene.
2. Arrangements Strategi 2025/26
 - Gjennomgang av forslag til revidert arrangementsstrategi og pot reduksjon i støtte fra NSF i 2026/27. Viktig at Telemark kan tenke nytt vedr WC renn og hvor vi kan potensielt hente ekstern støtte. Arr strategi er ikke vedtatt og IA ble bedt om å fortsette å forhandle på vegne av grenen.
3. VM Ål 2027 søknad
 - Denne er sendt til NSF for styrebehandling.

2. Oppsummering fra Sportsjef => BEA (se egen ppt for mer info)

4. NC og NM
 - Avlysninger pga snømangel og dårlig økonomi i klubber og ski-anlegg, samt liten tilgang på renn-traseer før jul. Hittil ingen NC eller NM avholdt for 24/25 sesongen og NM Klassisk i Sogn er også avlyst pga sen påske og nedrigg og liten bemanning i Sogndal Skisenter Hodlekve.
 - NM i Eikedalen 1-2 Feb, Region Vest er i rute og har meget god økonomi med gode lokale sponsorer.
 - Andre tiltak:
 - Tiltak: IA tar kontakt med Anita S-E i Bækkelaget Skiklubb for evt NC / NM i Varingskollen i uke 8 eller 9. Utvider mulig invitasjon til å gjelde andre grener som vi har jobbet sammen med tidligere.
 - Tiltak: BEA tar kontakt med Roar og Egil Vangsnes i Syril Skiklubb for å forankre NM i Fjelltelemark ifb. med Kjerringi Open.
 - Tiltak: BEA og LOB forsøker å få til NM/NC renn fredag 25/4 dagen før Kjerringi Open. Første forsøk er å kontakte Tyin (på veien til Sogn) for å undersøke muligheter. Tyin har i mange år vært brukt som arena for mange NSFT renn.
5. Markedsinntekter
 - Ingen endring pga ferie og Wc / FIS renn i desember.
6. Rennplan WC
 - Fantastisk start på sesongen med seire i 3 av 4 renn under WC i Pinzolo (ITA). <https://www.skiforbundet.no/telemark/nyhetsarkiv/2024/12/solid-world-cup-start-i-pinzolo/>
 - Pga stram økonomi innstilles det kun 4/5 LL til WC renn i Italia og Sveits i uke 3 & 4.
7. annet:

- Etter sen avlysning av NM i Vrådal har Region Vest på kort varsel tatt ballen og arrangerer samling og uttaksrenn (WC3) i Myrkdalen kommende helg (10-12/1) for alle løpere som ikke er tatt ut til WC2, eller som er på Regionlag. <https://www.skiforbundet.no/telemark/nyhetsarkiv/2025/1/region--og-landslagssamling-med-uttaksrenn-i-myrkdalen-10.12.-januar/>
- Pga mange avlyste renn er det forslag om å lage en arrangementspool for andre klubber å kunne på kort varsel ta over arrangement. BEA og OO lager et utkast til denne.
- Gode diskusjoner vedr rekruttering og hvordan skape skiglede livet ut, støtte skikulturen og jobbe med mer skileik og mindre fokus på konkurranse. Forslag som å jobbe tetter med andre grener, se på nye formater på skileik, re engasjering av tidligere skiløpere (30+ segment) osv. Jobber videre med disse tema når skisesongen er ferdig. Evt et fysisk møte i mai / juni for å utvikle planer for 25/26 arbeid.
- Ønsker å utvikle flere Telemark trenere. Gode diskusjoner om hvordan vi kan re engasjere tidligere aktive løpere i 30+ segmentet. Hypotesen er at Telemark er en sport foreldre tar med barna på, derfor trenger vi å re engasjere tidligere løpere.
- Sportslig status Landslag: To skader, men hindrer ikke deltagelse i WC2 runden.

3. Rundt bordet med oppdatering fra aktivitet, tiltak, informasjon fra regionen

8. WC Ål i februar 2025 => OO

- Status OK mht arrangementet. Helt avhengig av støtten fra NSF (se pkt Arr Strategi 1.2). Trenger overskudd for å kunne utvikle lokale løpere. Diskusjon om evt sponsor pleie på arrangementet og evt invitasjon for potensielle sponsorer til å delta.

9. Svar på Grenvis undersøkning Delprosjekt 3 Organisasjonsprosjektet =>alle

- Gode diskusjoner underveis i undersøkelsen.

Eventuelt

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
18.02.25	TK 08 24_26	Teams
08.04.25	TK 09 24_26	Teams